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Onderwerp lnhuur personeel en activiteiten ingehuurd

personeel

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Bestuur

Portefeuittehouder Lok

Al veel langer vragen de Nieuwe Democraten om de inhuur van personeel terug te dringen. Niet
alleen om de werkgelegenheid in Roosendaalte bevorderen, maar ook om de kosten terug te
dringen. Daarnaast hebben professionals van elders niet altijd oog voor de "Roosendaalse"

behoeften, Ze zien de "couleur locale" over het hoofd en daarmee hebben ze te weinig aandacht voor
de menselijke maat.

Vaak zien wij resultaten uitblijven, of zelfs helemaal geen werk / ideeën en met mooie woorden wordt
ons gevraagd geduld te hebben. Hoe lang is het niet geleden dat we iets vernamen van de
binnenstaddirectie?
Het in vaste dienst nemen van personeel kost veel minder en zorgt voor werkgelegenheid bij een van
de grootste werkgevers in onze gemeente.

Alhoewel wij ons de vraag stellen of de komst van professor Bakker en de heer Derison werkelijk
nodig waren of dat genoeg know-how aanwezig was/is in Roosendaal, zip zij ingehuurd om een klus
te klaren, waarbij een duidelijk einde aan de opdracht zat. Of geldt hier dat wat je ver haalt "lekkerder
is". Nadat de plannen met open armen zijn ontvangen, verdwijnen ze grotendeels in een lade om er
daarna soms in stukjes uit te komen.
Ook denken wij dat er ingehuurd personeel is zonder einddatum van het contract.
Onlangs is weer bekend geworden dat er een kwartiermaker moet komen om Roosendaal "gewoon te
laten doen". Naast de binnenstaddirectie is dit de zoveelste manager die ingehuurd wordt.

De Nieuwe Democraten willen inzicht hebben in / antwoord hebben op de vragen

1. Aantal en taken van ingehuurde krachten over de afgelopen 2 jaren;
2. Waren dat taken die tot onze kerntaken gerekend werden of niet?
3. Welke acties worden op dit moment ondernomen door de binnenstaddirectie en wat is hun

planning?
4. Wordt voorrang verleend aan het in dienst nemen van personeel, boven inhuren van

krachten? Zo nee, waarom niet?
5. Wordt op dit moment gekeken naar het inzetten van "eigen" personeelom daarmee het

inhuur contigent te verkleinen? Zo nee, waarom niet?

Atvast dank voor uw antwoord.

Namens de fractie van de Nieuwe Democraten,
Pieter Beesems



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

L. 2015:32 fte
2016: 23 fte
lnhuurkrachten zijn ingezet op een veelvoud aan taken:
- om pieken in het reguliere werk op te vangen

- in projecten die een specifieke expertise vereisen
- ter vervanging van ziekte

2. Zie L.

3. Voor het antwoord op deze vraag verwijs ik u naar het verslag van de commissie binnenstad
d.d.22 maart 2017.

4. Ja

5. Ja

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

en wet Roosendaal,
Na

Wethouder P & O


